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Motion  1 – Styrelsens svar 
Friskis Göteborgs styrelse stödjer motionen  
 
Friskis har många utmaningar och utvecklingsområden kvar att arbeta med framöver vilket gör att 
friskis verksamhet ständigt är i rörelse.  
 
Ett område är just den som motionären skriver. Att se över möjligheten för mer träning  för föräldrar 
med barn i varierade åldrar. I utmaningen ligger det faktumet att det är svårt att hitta ideella krafter 
något vi hela tiden arbetar med, samtidigt ligger det i vår ide´ att få fler att uppleva lustfylld träning, 
enskilt eller i grupp. Det ena behöver inte utesluta det andra. 

Att hitta tider på våra anläggningar för olika målgrupper som kan träna både själva, med ledare, via 
sin telefon eller vårt playsystem i de fall det finns är däremot görligt redan idag.  Styrelsen har också 
vetskap om svårigheten att förflytta sig mellan våra anläggningar då man oftast vill ha sin träning 
nära och här får verksamheten se var någonstans det är görligt med de olika förslagen motionären 
ger.  

Styrelsen lämnar frågan och motionen  om ”föräldrafokus” vidare till verksamheten att, undersöka, 
planera och i mån det går att utföra i verksamhetsplanen för 2023 men också att man i  
verksamheten ser över möjligheten i redan i 2022 års  verksamhetsplan göra det enklare för 
föräldrar att träna med oss. 

 

Friskis&Svettis Göteborgs styrelse föreslår årsmötet 

att rösta ja till samtliga att-satser. 


